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Verslag openbare fractievergadering  17-02-2025 
 

Een goed bezochte vergadering in dorpshuis Hippo in Hippolytushoef waarin veel  punten ter tafel 
kwamen. Doordat er weer een beperkte raadsagenda was en ook het raadscafé niet was doorge-
gaan, was er veel tijd met geanimeerde discussies als resultaat. Wethouder Robert Lever was 
ook in het dorpshuis aanwezig en schoof later nog even aan bij ons, wat bijzonder gewaardeerd 
werd.    

Raadsagenda 25-02-2025                                                                                                                                                                                                                             
De Gemeenschappelijke Regelingen hebben 
een taakstelling gekregen te bezuinigen nu de 
rijksbijdragen aan de gemeenten vanaf volgend 
jaar omlaag gaan.  Korting op de brandweer 
vrijwilligers en op het personeel van de PRO-
bedrijven wijst LDA af.                                                                                                                                             
De omgevingsdiensten geven aan juist meer 
geld nodig te hebben om hun werk goed te 
kunnen doen. Er is te kort personeel. Zij kun-
nen daardoor niet aan de opgelegde taakstel-
ling voldoen. De enige optie lijkt fuseren om 
goed functionerende omgevingsdiensten te be 
houden. 
 
Oude Zeug                                                                                                                                                                    
Het transport van bieten naar de haven aan de 
Oude Zeug zorgt voor onrust onder de bewo-
ners van Kreileroord. Hierover van gedachten 
gewisseld met wethouder Lever. Hij is in ge-
sprek met dorpsraad en inwoners. Met de pro-
vincie wordt gesproken over de verkenning van 
een aantal varianten, daar zit weinig schot in. 
Gevraagd het door inwoners aangedragen al-
ternatief van de Zuiderhaven bij Den Oever 
daarbij te betrekken.               
De fractie is op de hoogte van de aanvraag 
voor  overslag van afval naar de stortplaats van 
Afvalzorg. De wethouder is hiervan op de 
hoogte maar geeft aan daar niet blij mee te 
zijn. Hij ontkend dat er een vergunning afgege-
ven zou zijn door de omgevingsdienst.                                                                                                                                
 
Veilig Verkeer                                                                                                                                                    
De afdeling Wieringerland maakt zich zorgen 
en was aanwezig om een aantal zaken met de 

fractie te bespreken. In een opgedoken rapport 
uit 2023 wordt de conclusie getrokken dat Hol-
lands Kroon een verkeersonveilige gemeente 
is. Een conclusie die de afdeling deelt.  
Raadsleden worden slecht geïnformeerd en de 
gemeente heeft geen  verkeersdeskundige in 
dienst, deze wordt voor veel geld extern inge-
huurd. Kennis is ook bij VVN aanwezig, kan 
gratis verkregen worden maar daar wordt geen 
gebruik van gemaakt. Bijzondere aandacht 
vraagt VVN voor veilige fietsroutes naar de 
scholen en naar de situatie rond de brede 
scholen.   
 
Losloopgebied honden De Terp                                                                                            
Naar aanleiding van de beantwoording van on-
ze vragen spreekt inspreekster haar teleurstel-
ling uit. Zij vraagt wat de verdere mogelijkhe-
den zijn. Advies neem contact op met kernbe-
heer. Ook wordt zij gewezen op de mogelijk-
heid om een burgerinitiatief te starten. Daar-
voor zijn 30 handtekeningen nodig om het aan 
de gemeenteraad aan te bieden.  Als alterna-
tieve locatie wordt de hertenkamp genoemd.       

 
openbare fractievergadering 

 
maandag 24 maart 
aanvang 20.00 uur   

 
locatie: 

Dorpshuis De Nieuwe Horn 
Kerkepad 1-3 1767CK Kolhorn  
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UIT  DE  FRACTIE 

De raadsvergadering van 25 februari kende wederom met een punt een marginale oordeelvor-
mende vergadering. De vergadering begon met het uitspreken van de felicitaties van burgemees-
ter van Dam met haar herbenoeming voor een tweede termijn. Discussie was er over het door de 
rekenkamer uitgebrachte rapport over het accommodatiebesluit en een amendement ingebracht 
bij het vaststellen in de besluitvorming van de kadernota van de Gemeenschappelijke Regelingen 
gesubsidieerde arbeid. Mevrouw C.M. Deijle werd beëdigd als raadslid voor OHK waarmee de 
vaccature ontstaan door het overlijden van Henk-Jan Wittink  vervuld is.  

Rekenkamerrapport Accommodatiebeleid 
Het accommodatiebeleid is in 2015 vastgesteld 
door de raad en is aan herijking toe. 
De Rekenkamer heeft onderzoek gedaan naar 
het accommodatiebeleid. In het rapport wordt 
antwoord gegeven op de vraag op welk wijze 
het gemeentelijk accommodatiebeleid kan wor-
den geherstructureerd om evenwicht te vinden 
tussen duurzaamheid, toegankelijkheid en eco-
nomische efficiëntie, rekening houdend met de 
dynamische behoeften van de gemeenschap 
en de specifieke vereisten voor binnen- en bui-
tenfaciliteiten. 
De Rekenkamer Hollands Kroon stelt de ge-
meenteraad voor: 
1. Het college op te dragen de aanbevelingen 
en suggesties uit het rapport uit te voeren; 
2. Hiervoor een plan van aanpak op te stellen 
en deze uiterlijk 1 juni 2025 aan de raad te stu-
ren; 
3. Direct te starten met de 0-meting en de raad 
uiterlijk 1 juni 2025 te informeren over de voort-
gang en/of 
resultaten. 
4. De raad jaarlijks te informeren over de voort-
gang van de uitvoering van de aanbevelingen 
en de status van de accommodaties. 
Hoewel het college heeft aangegeven alle aan-
bevelingen over te nemen, ontstond er toch 
een langdradige weinig inhoudsvolle discussie 
waaraan onze fractievoorzitter niet deelnam. 
LDA is tevreden dat het college alle conclusies 
overneemt en daarmee aan de slag gaat. Bo-
vendien staat er een beeldvormende vergade-
ring over het accommodatiebeleid op de agen-
da, dat is het podium om verdere vragen voor 
te leggen. 
Uiteindelijk werd besloten om het onderwerp 
na  de beeldvormende vergaering opnieuw te 
agenderen voordat tot besluitvorming wordt 
overgegaan,. 
 
Kadernota 2026 GR Gesubsidieerde Arbeid 
Kop van Noord-Holland 
Het voorgestelde besluit, luidende:  
een zienswijze af te geven op de Kadernota 
2026 GRGA en daarmee:  
1. in te stemmen met het uitwerken van het ge-

schetste scenario 
3, waarbij de sub-
sidie van de loon-
kosten voor me-
dewerkers wordt 
ver laagd van 
100% naar 97% 
of 95%;  
2. de GRGA te 
verzoeken dit sce-
nario uit te wer-
ken zodat het uit-
komt op een tota-
le bezuiniging van 3% en 5%;  
 3.  
deze uitwerking op te nemen in de begroting 
2026. 
Dit betekent dat de salarissen van de werkne-
mers van de Pro-bedrijven gekort worden wat 
door ons en andere fracties werd afgewezen. 
Op initiatief van de PvdA werd een breed ge-
dragen amendement ingediend dat ook door 
ons en VVD, CDA, SHK en D66 werd onderte-
kend en raadsbreed werd aangenomen. 
Het amendement luidt:  
een zienswijze af te geven op de Kadernota 
2026 GRGA en daarmee:  
1. in te stemmen met de uitwerking van scena-
rio 5 (zie bijlage 2) als structurele en toekomst-
bestendige oplossing voor de GRGA;  
2. de GRGA te verzoeken scenario 5 verder uit 
te werken en door te rekenen, met als doel be-
zuinigingen van 3% en 5%, en een gedegen 
vergelijking met andere scenario’s die door de 
GRGA zijn benoemd;  
3. de uitwerking van scenario 5 op te nemen in 
de begroting 2026. 
Scenario 5 biedt een structurele en toekomst-
bestendige oplossing voor gesubsidieerde ar-
beid. Dit scenario omvat de transitie van de 
werkbedrijven naar zelfstandige reguliere be-
drijven, waarbij Progroen & Milieu en Probe-
zorgt worden omgevormd tot afzonderlijke B.
V.’s met toepassing van de bijbehorende cao’s. 
Het voorstel wordt nu voorgelegd aan de ande-
re zestien gemeenten die in de gemeenschap-
pelijke regelingen van Noord-Holland Noord 
zitten.                                                              < 

 



LDAnieuwsbrief 151                                                                  4                                                                            maart 2025 

Uitbreiding  aantal raadszetels? 
D66-fractievoorzitter Judith de Git stelde de 
vraag wat de consequenties zijn van het feit 
dat Hollands Kroon de limiet van 50.000 inwo-
ners heeft overschreden. Dit zou beteken dat 
de raad met twee leden wordt uitgebreid naar 
31 raadsleden. Uit het antwoord van de burge-
meester werd duidelijk dat de kiesraad als da-
tum 1 januari aan het jaar voorafgaand aan de 
verkiezingen als uitgangspunt neemt. Toen 
was het aantal van 50.000 nog niet bereikt 
maar nu dit is overschreden kan de raad een 
verzoek indienen dat vier maanden voor de 
verkiezingen moet worden gedaan. Of dat ook 
gaat gebeuren zal de raad in een besluit moe-
ten vastleggen. Daarbij zal ook overwogen 
moeten worden wat de financiële gevolgen zijn.  
Afhankelijk van het aantal inwoners, de opper-
vlakte en een aantal speciale omstandigheden 
krijgt elke gemeente een bijdrage uit het zoge-
heten Gemeentefonds: de algemene uitkering. 
 

Verkiezingsprogramma  
De werkgroep bestaande uit Daan, Jos en Pe-
ter zijn met de voorbereiding van het verkie-
zingsprogramma 2026-2030 begonnen. Zoals 
al eerder besproken is willen we in ons pro-
gramma duidelijk aandacht geven aan zaken 
die op dorpsniveau spelen waarmee LDA zich 
als lokale partij wil profileren. De groep vraagt 
dan ook om punten aan te dragen die jullie be-
langrijk vinden. Uit de openbare fractievergade-
ring komen ook vaak zaken naar voren die 
aandacht vragen, zoals een wandelrondje rond 
Kreileroord en de aanleg van een honden-
speeltuin in Wieringerwerf. Dit kan voor meer 
kernen interessant zijn. Het bietentransport 
naar de Oude Zeug waarvoor een alternatieve 
route met ons gedeeld is.  

 


